

សូមប្រគល់ពាក្យស្នើសុំនេះឱ្យបានឆាប់តាមដែលអាចធ្វើបានទៅកាន់៖

ទឹកនៃឯកសារប្រគល់ពាក្យស្នើសុំរបស់អ្នក

អ្នកត្រូវប្រគល់ពាក្យស្នើសុំនេះទៅការិយាល័យបោះឆ្នោតក្នុងមូលដ្ឋានរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើមានផ្តល់ជូនខាងលើទេអ្នកអាចស្វែងរកព័ត៌មានទំនាក់ទំនងសម្រាប់ការិយាល័យបោះឆ្នោតក្នុងមូលដ្ឋានរបស់អ្នកនៅក្នុង "បញ្ជីទំនាក់ទំនងមន្ត្រីបោះឆ្នោត" តាមរយៈវេបសាយគឺ <http://www.mnvotes.org>។

ជម្រើសសម្រាប់ប្រគល់ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមាន
សម្រាប់ការបោះឆ្នោតសហព័ន្ធ រដ្ឋ និងទីក្រុង សូមដាក់ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋ អវត្តមានតាមអនឡាញតាមរយៈវេបសាយគឺ <http://www.mnvotes.org> ឬ- ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោត សម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានអាចផ្ញើមកវិញតាមការផ្ញើសំបុត្រ ទូរសារ ឬជាឯកសារស្នែងភ្ជាប់នៅក្នុងអ៊ីមែល។

ពេលវេលាផ្ញើសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក
ឯកសារសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានរបស់អ្នកនឹងផ្ញើជូនអ្នកយ៉ាងតិចចំនួន46ថ្ងៃមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត (មិនរាប់បញ្ចូលការបោះឆ្នោតក្រុងដែលធ្វើឡើងនៅក្នុងខែមីនាដែលឯកសារត្រូវផ្ញើជូនរយៈពេល30ថ្ងៃមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត)។ ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅក្រោយកាលបរិច្ឆេទនេះសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នកនឹងត្រូវផ្ញើជូននៅពេលបានទទួលពាក្យស្នើសុំ។ សូមទាក់ទងមន្ត្រីបោះឆ្នោតក្នុងមូលដ្ឋានរបស់អ្នកប្រសិនបើអ្នកពុំបានទទួលសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក។ សូមពិនិត្យមើលស្ថានភាពសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានរបស់អ្នកតាមវេបសាយគឺ <http://www.mnvotes.org>។

កំណត់សម្គាល់អំពីឯកជនភាព
Yថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតពិតប្រាកដអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលរបស់អ្នកនិងលេខអត្តសញ្ញាណដែលអ្នកផ្តល់ជូន (ប័ណ្ណបើកបរ Minnesota លេខសម្គាល់រដ្ឋឬលេខប្តូរខ្នងចុងក្រោយនៃលេខសន្លឹកសុខសង្គម) នឹងត្រូវរក្សាជាព័ត៌មានឯកជន។ មានតែមន្ត្រីបោះឆ្នោតប៉ុណ្ណោះដែលអាចចូលមើលបាន។

មន្ត្រីបោះឆ្នោតស្នើសុំថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតពិតប្រាកដរបស់អ្នកដើម្បីពួកគេអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំរបស់អ្នកឱ្យត្រូវជាមួយកំណត់ត្រាអ្នកបោះឆ្នោតរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើមិនព្រមផ្តល់ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតរបស់អ្នកទេអ្នកនឹងមិនទទួលបានសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានឡើយ។

មន្ត្រីបោះឆ្នោតស្នើសុំអ៊ីមែលរបស់អ្នកដើម្បីពួកគេអាចទាក់ទងទៅអ្នកអំពីពាក្យស្នើសុំរបស់អ្នក។ ជាមួយគ្នានេះដែរការិយាល័យលេខាធិការរដ្ឋអាចអ៊ីមែលទៅអ្នក (ឬទាក់ទងអ្នកតាមមធ្យោបាយផ្សេងទៀត) អំពីការបោះឆ្នោតឬស្នើសុំមតិយោបល់សាធារណៈ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនព្រមផ្តល់អាសយដ្ឋានអ៊ីមែលទេអ្នកមិនអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានតាមអនឡាញឡើយហើយអ្នកចាំបាច់ត្រូវដាក់ពាក្យស្នើសុំតាមរយៈឯកសារផ្ទាល់។

មន្ត្រីបោះឆ្នោតស្នើសុំលេខអត្តសញ្ញាណដើម្បីពិនិត្យមើលថាបុគ្គលដែលកំពុងបោះឆ្នោតនិងបុគ្គលដែលបានដាក់ពាក្យស្នើសុំគឺជាមនុស្សតែម្នាក់។ ប្រសិនបើអ្នកមានលេខអត្តសញ្ញាណប្តូរនៃបដិសេធពុំព្រមផ្តល់នោះសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានរបស់អ្នកអាចនឹងត្រូវបដិសេធចោលហើយអ្នកនឹងមិនអាចពិនិត្យមើលស្ថានភាពសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តមានរបស់អ្នកតាមអនឡាញឡើយ។

ទិន្នន័យផ្សេងទៀតនៅលើពាក្យស្នើសុំនឹងត្រូវបង្ហាញជាសាធារណៈនៅពេលប្រើប្រាស់សម្រាប់ការបោះឆ្នោតគោលបំណងនយោបាយឬការអនុវត្តច្បាប់។ ប្រសិនបើអ្នកចង់រក្សាព័ត៌មានទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកជាការសម្ងាត់នៅក្រោមហេតុផលប្រយោជន៍សុវត្ថិភាពផ្ទាល់ខ្លួនសូមទូរស័ព្ទទៅលេខ 1-877-600-8683 ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានអំពីអ្វីដែលអ្នកគួរធ្វើ។

អ្នកអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោត
បុគ្គលម្នាក់ៗអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំដោយខ្លួនឯង។ ការធ្វើសេចក្តីថ្លែងមិនពិតនៅក្នុងពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តការព្យាយាមបោះឆ្នោតលើសន្លឹកមិនស្របច្បាប់ឬការជួយនរណាម្នាក់ក្នុងការបោះឆ្នោតលើសន្លឹកមិនស្របច្បាប់គឺជាបទឧក្រិដ្ឋ។

ប្រសិនបើអ្នកគិតថាអ្នកអាចនឹងមិនបានចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត
ប្រសិនបើអ្នកមិនបានចុះឈ្មោះនៅអាសយដ្ឋានស្នាក់នៅស្របច្បាប់ដែលបានផ្តល់ជូនអ្នកនឹងទទួលបានពាក្យស្នើសុំចុះឈ្មោះអ្នកបោះឆ្នោតជាមួយនឹងឯកសារសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក។

ព័ត៌មានសម្រាប់យោធាកំពុងជាប់ការកិច្ចនិងអ្នកបោះឆ្នោតនៅក្រៅប្រទេស
ប្រសិនបើអ្នកកំពុងដាក់ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតសម្រាប់ពលរដ្ឋអវត្តដោយសារអ្នកឬគ្រួសាររបស់អ្នកគឺជាយោធាកំពុងជាប់ការកិច្ចឬដោយសារអ្នកនឹងត្រូវចាកចេញទៅក្រៅប្រទេសនិង/ឬក្រៅដែនដីសហរដ្ឋអាមេរិកសូមកុំប្រើប្រាស់ពាក្យស្នើសុំនេះ។ អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានការការពារពិសេសប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យស្នើសុំដោយប្រើប្រាស់ពាក្យស្នើសុំប័ណ្ណប្រែសម្រួលសហព័ន្ធ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមនិងដើម្បីដាក់ពាក្យស្នើសុំតាមអនឡាញសូមចូលទៅកាន់វេបសាយគឺ <http://www.mnvotes.org>។

ជម្រើសដែលមានសម្រាប់អ្នកប្រសិនបើអ្នកជាជនពិការ
អ្នកអាច៖
• ចុះហត្ថលេខាលើពាក្យស្នើសុំដោយខ្លួនឯង
• ដាក់សញ្ញារបស់អ្នកឬ
• ឱ្យអ្នកផ្សេងជួយចុះហត្ថលេខាជំនួសអ្នកនៅចំពោះមុខអ្នក (ឱ្យបុគ្គលនោះចុះហត្ថលេខាដាក់ឈ្មោះរបស់ខ្លួនឯងផងដែរ)
• ប្រសិនបើអ្នកប្រើប្រាស់គ្រាហត្ថលេខាសម្រាប់គ្រប់ការចុះហត្ថលេខាអ្នកអាចប្រើប្រាស់គ្រាហត្ថលេខារបស់អ្នកឬឱ្យបុគ្គលផ្សេងប្រើប្រាស់គ្រាហត្ថលេខារបស់អ្នកនៅចំពោះមុខអ្នក។ (សូមមើល *លក្ខខណ្ឌ៖ Minnesota* ផ្នែក645.44 អនុផ្នែក14.)

ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធនឹងលិខិតផ្ទេរសិទ្ធិ
លិខិតផ្ទេរសិទ្ធិមិនអាចប្រើប្រាស់នៅក្នុងការបោះឆ្នោតឡើយ។ លិខិតផ្ទេរសិទ្ធិពាក់ព័ន្ធតែទៅនឹងកិច្ចការដែលប៉ះពាល់ដល់ទ្រព្យសម្បត្តិប៉ុណ្ណោះ។ បុគ្គលដែលមានលិខិតផ្ទេរសិទ្ធិអាចត្រឹមតែចុះហត្ថលេខាជំនួសអ្នកនៅចំពោះមុខអ្នកតែប៉ុណ្ណោះដូចដែលបានលើកឡើងខាងលើ។ (សូមមើល *លក្ខខណ្ឌ៖ Minnesota* ផ្នែក523.24 អនុផ្នែក14.) តែប៉ុណ្ណោះដូចដែលបានលើកឡើងខាងលើ។ (សូមមើល *លក្ខខណ្ឌ៖ Minnesota* ផ្នែក523.24 អនុផ្នែក14.)